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Referat Styremøte 01/2022 
 

Tid:  23.01.2022 kl. 19.00 
Sted:   Støren Natursenter 
 
Tilstede: Mari-Brit Bjerkan, Lars Nesheim, Mari-Elin Singsaas, Stein Flatås, Laila Dalborgskogen 
 
Forfall: Daniel Flatås  

 

Sak Beskrivelse / Vedtak Ansvar Frist 
1/22 
 
 
2/22 
 
 
 
 
 
 
 
 
3/22 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Godkjenning av styrereferat fra 12. desember (V) 
Referatet var utsendt tidligere. Referatet godkjennes 
 
Dirigentstipend 2022 – innkomne søknader (V) 
Søknad fra Cecilie Eide, Lundarljom, om kr 14.900. 
Søknad fra Ingrid Anita Solem, Kvål/Budal songlag om kr 10.000. 
Hilde Rudi Bråten fikk tilsagn om kr 10.000 i 2021, hun har ikke 
sendt inn dokumentasjon til NKØG enda, men dette kommer. Hilde 
har deltatt på noe av det som var planlagt, men mye har blitt 
avlyst/utsatt pga. pandemi. Styret innvilger stipend til Cecilie Eide, 
kurs og reise (6000kr). Ingrid Anita Solem bevilges kroner 10.000kr. 
 
Forberedelse til Årsmøtet søndag 13. februar kl. 18.00 (V) 
a. Teknisk arrangør er Rognes songlag. Mari-Brit booket Berghall 

på Rognes. Godtgjørelse til Rognes Songlag blir kr.300 per 
kuvert + husleie.  

b. Vedtok Saksliste, Regnskap, Budsjett (Tilsagn om støtte til 
dirigentkurs gjennomført). Årsmelding for NKØG ferdigstilles 
etter innspill. 

c. Vedtok forslag til stevnesteder for årsmøte. 
d. Vedtok forslag til endringer av vedtektene. Vi må synligjøre 

forskjellene på vedtekter slik de er vedtatt for DL av 
korforbundet sentralt, tilleggsvedtekter for NKØG og 
retningslinjer. Lars har ryddet opp i dette og endringene legges 
frem for årsmøte.   

e. Vedta utkast til Høringsuttale organisasjonsstruktur NK. Se 
sakspapir årsmøtet. Dette er ikke ferdigstilt. Lars skriver et 
forslag til høringsutspill og styret må komme med innspill så 
snart som mulig. 

f. Aktivitetsplan for NKØG 2022 diskutert. Følgende planlegges:  
- Dirigent kurs 

- Kurs for tillitsvalgte (NK-midt ved Trine Lyng inviteres og 
Lars kan bidra med sin erfaring som tillitsvalgt over flere 
år.) 

- Sangerstevne på Kvål 

Alle 
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- Ledersamling i november 2022  

 
Det er frivillighetens år i 2022 med ekstra fokus på frivillighet. 
Lars deltar på møte i regi av frivilligssentralen i Midtre Gauldal 
for å se om det er interesse blant korene i MG for å bidra når 
prosjektet «sykkelturen» 2022 kommer syklende igjennom 
kommunen juni 2022. 

g. Foreslå kandidater til Valgkomiteen. Må ha 1 kandidat for 3 år, 
og 1 varamedlem for 1 år. Husk funksjonstid styremedlemmer. 
Lars - hører med de korene som ikke har noen verv.  

 
Oppfølging Handlingsplan – status (O) 
a. I Handlingsplanen for 2020-2022 er alle DL bedt om å lage tre 

historier om hvorfor folk i distriktet synger i kor. Lars har 
utfordret Hovinkoret (blandakor), Rennebu mannskor og 
Hauka Dekorum (damekor). Bare fått positiv tilbakemelding fra 
Hovinkoret. Rognes songlag og Singsås damekor utfordres. 
Mari-Brit Bjerkan og Mari-Elin Singsaas hører med sine kor. 

b. DL skal lage en plan for hvordan de vil gjøre sine 
arrangementer mer miljøvennlig. Mest nærliggende å tenke på 
stevnet på Kvål. Bruk av plast? Redusere papirbruk, program 
på mobil, bruk av QR-koder for billetter og eller link til 
programmer. Oppfordre til god avfallssortering og håndtering, 
gjennomtenkt plan for transport? Oppfordre til bruk av lokal 
mat. 

 
Spørsmål fra Mari Elin Singsaas om bortfall av VO-midler for det 
enkelte kor på grunn av færre øvingstimer under pandemien. 
Fortsatt et behov for penger til avlønning av dirigent (viktigste 
moment). Er det sagt noe sentralt om dette fra Norges korforbund 
sin side? 
 
Dato for neste styremøte (V) - bestemmes på årsmøte etter 
konstituering av styre.  

 


